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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 21/4? 

Matlådor, stödsamtal 
och Corona-info

Kommunfullmäktige genomfördes denna 
gång digitalt och inleddes med att kom-
munstyrelsens ordförande Anna Tenje (M) 
redogjorde för kommunens övergripande 
arbete under pågående Corona-krisen. Kom-
munens krisledningsgrupp träffas två gånger 
i veckan och regelbundna avstämningar sker 
också med länsstyrelsen och Region Kro-
noberg. Tenje menade att beredskapen är god 
men att vi alla ska vara införstådda med att 
Kronoberg är i början av kurvan. Smittsprid-
ningen kommer att öka och därmed också 
trycket på hälso- och sjukvården. Ett par 
aktuella åtgärder yftes fram av Tenje.

Från den 22 april finns en stödlinje som 
vänder sig till alla Växjöbor från gymnasieål-
dern och uppåt, privatpersoner som före-
tagare och som känner oro och behöver prata 
med någon. Stödlinjen är öppen måndag-fre-
dag klockan 09.00-21.00 och nås på telefon 
0470-59 94 00. Om man hamnar i ett akut 

läge ska man alltid vända sig till 112.
Om man själv eller om någon närstående 
upplever eller misstänker våld i nära relation 
kan man ringa 0470-79 60 49 för rådgivning, 
stöd och avlastande samtal alla vardagar 
mellan klockan 08.00-17.00

Möjligheten för gymnasieungdomar att häm-
ta matpaket på sin gymnasieskola har funnit 
sedan ett tag, nu är det även möjligt att hämta 
sin mat på ett flertal äldreboenden på orter 
utanför Växjö stad. Vänsterpartiet i Växjö har 
varit drivande i att få igenom denna insats 
och vi känner oss nöjda med att erbjudandet 
om mat nu även går ut till boende på lands-
bygden och de mindre orterna. 

Corona, omsorg och revision
Det var dags för årsredovisning och revi-
sorerna skulle säga sitt. Örjan Mossberg 
(V), ordförande i revisionen, redovisade 
slutsatser. Det mesta fick godkänt men 
omsorgsnämndens ekonomiska hantering 
noterades som inte helt tillfredsställande. 
Bakgrunden är ett underskott på 36 miljoner 
kronor jämfört med tilldelad budget.

- Jag blir ledsen att höra 
detta, sa Ulf Hedin (M), 
ordförande i nämnden. Vi 
har verkligen ansträngt 
oss för att klara budgeten. 
Anna Zelvin (KD) 
instämde. Mossberg 
förklarade att revisionens 
uppdrag är att granska å 
fullmäktiges vägnar att 
beslutad budget följs. 



- Jag blir ledsen, sa Carin Högstedt (V), 
inte på grund av revisionen, utan för att 
omsorgsnämndens resurser inte räcker, den är 
underbudgeterad och läget är pressat. 

Elisabet Flennemo 
(V) ställde en högst ak-
tuell fråga om kontinu-
iteten i hemsjukvård 
och boenden. Sker 
arbete i team, så att 
omsorgstagare inte be-
höver träffa mer vård-
personal än nödvändigt 
och vice versa? Så har 

skett i andra kommuner. Ulf Hedin svarade 
att det finns tankar på en sådan lösning i ett 
läge med ökat antal sjuka. (Redan dagen efter 
kommunfullmäktige tillkännagav omsorgs-
förvaltningen att det finns planer på att inrätta 
särskilda avdelningar för vårdtagare med 
konstaterad smitta.)

Carin Högstedt frågade om tillgång på 
skyddsutrustning och utbildning i att hantera 
skydden. Hinns det 
med när nya vikarier 
och timanställda kom-
mer in i verksamheten? 
Ulf Hedin kunde inte 
garantera men det finns 
utbildning och om 
brist uppstår, så sker 
omfördelning både i 
länet och landet.

EBO-undantag i 
Växjö kommun
Kommunstyrelsen i Växjö kommun beslutade 
samma dag som fullmäktige om att undanta 
Araby, Braås, Lammhult och delar av Teleborg 
från EBO-lagen, en lag som gör det möjligt för 
asylsökande att få ersättning om de istället för 
asylboende väljer att skaffa sig ett boende på 
egen hand. 

Vänsterpartiet delar uppfattningen att utpekade 
områden är i behov av insatser för att minska 

segregationen. Vi tror dock inte att in-
skränkningar av EBO kommer ge de positiva 
effekter som förslaget syftar till, utan att det 
istället kan öka utanförskapet och därmed 
utsattheten i de utpekade områdena. 

Människor i behov av asyl och som söker 
uppehållstillstånd söker sig av naturliga skäl 
till landsmän, släktingar eller vänner. Det är 
en mänsklig reaktion men kan leda till att 
asylsökande bosätter sig i vissa områden. 

För att kunna bryta utvecklingen med trång-
boddhet och boendesegregation måste Växjö 
kommun erbjuda boendealternativ utanför de 
utpekade områdena. Att endast göra undan-
tag från EBO-lagen kommer inte medföra 
att det dyker upp boendealternativ för 
asylsökande i andra områden. Istället är det 
sannolikt att vi riskerar att få se en ökning av 
en svartmarknad med köpta adresser och en 
svart ekonomi likt den som redan är utbredd 
i storstäderna. Man köper sig en folkbok-
föringsadress i en annan stadsdel men väljer 
likväl att bo i de områden som undantagits. 

Att några av Växjö kommuns orter och 
stadsdelar utpekas som särskilt utsatta kan 
medföra att områdenas attraktionskraft 
minskar, vilket i sig riskerar att skapa en 
negativ utveckling. För att gynna integration 
och möjliggöra en positiv utveckling i de 
utpekade områdena behövs en aktiv bostad-
spolitik, välfärdspolitik och omfördelning, 
snarare än inskränkningar av rätt till bistånd 
för dem som redan lever på små marginaler. 

“

För att gynna integ-
ration och möjligöra 
en positiv utveck-
ling i de utpekade 
områdena behövs 
en aktiv bostad-
spolitik, välfärds-
politik och omför-
delning.



Äntligen ja till ny 
skola i Lammhult!
Under ett antal år har processen med att få ig-
ång bygget av en ny skola i Lammhult pågått, 
nu var det äntligen dags att klubba beslutet. 
Skola, förskola, bibliotek och sporthall – 
en rejäl satsning som det väntats på länge 
och som Vänsterpartiet gladeligen yrkade 
bifall till. Att satsa på de mindre orterna är 
en självklarhet för oss, kommunen utanför 
Växjö stad ska utvecklas och leva!

I år kan vi inte mötas, men vi kan ändå vara tillsammans. 
Årets firande kommer därför att sändas på Facebook. 
Temat för firandet är ”Trygga jobb - Råd att bo” - Alla har rätt 
till säkra anställningar med schyssta villkor och rätten till en 
bostad med rimlig hyra. 

Tal med Jonas Sjöstedt, artister, samtal, lokala 
vänsterpartister, tal och mycket mer!

Fredag 1 maj, kl 12-14
www.facebook.com/vvaxjo



Mina (V)änner
Vilka är det egentligen som sitter i nämnder och styrelser för Vänsterpartiet 
Växjö? Under några nummer presenterar vi dem på sista sidan av Kommunnytt.
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Namn: Anders Göranson
Ålder: 67 år
Bor: Bostadsrätt på Hovshaga.
Gör: Pensionär och aktiv som volontär vid Diakonicentrum i Växjö se-
dan 6 år samt vice ordförande i Svenska Färdtjänstföreningen. Hjälper 
till där jag behövs på olika sätt.
Favoritmat: Äter det mesta och gärna fisk.

Favoritfilm/serie: Unorthodox, Min fantastiska väninna, Erkännandet, Shetland m.fl.
Favoritartister: Mikael Wiehe, Hasse och Tage, 70-/80-tals musik.
Favoritförfattare: Hans Rosenfeldt
Gör helst en ledig dag: Tar det lugnt och njuter på olika sätt.
Utan detta klarar jag mig inte: Min hustru, barn och barnbarn, naturen.
Dold talang: Snickra, laga mat.
Förtroendeuppdrag: Ledamot i Växjöbostäder och ersättare i överförmyndarnämnden östra Kro-
noberg, vice ordf Växjö Diakoniråd, vice ordf Svenska Färdtjänstföreningen.
Viktig fråga för mig att driva: Integration och de utsattas situation i samhället.
Just nu tänker jag mycket på: Covid-19 och alla som berörs av detta såväl inom landet som i världen.
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik för att: Få en skola för alla och bättre vård och omsorg. 
Vill motverka den blågröna politikens allt hårdare och kallare inställning till de svaga och utsatta.

Namn: Jonna Ahlqvist
Ålder: 37
Bor: I Växjö
Gör: Arbetar som skolkurator på grundskola åk 6-9
Husdjur: Marsvinet majsan.
Favoritmat: Moule frites.
Favoritserie: Gillar brittiska serier, både drama- och kriminalserier.
Favoritartister: Dolly Parton men är allätare när det gäller musik
Favoritlitteratur: Gillar självbiografier. Blir inspirerad av människors 
olika drivkrafter.

Gör helst en ledig dag: Är tillsammans med min familj och vänner.
Utan detta klarar jag mig inte: Mina barn
Okänd talang: Kan dansa linedance.
Förtroendeuppdrag: Ersättare i nämnden för arbete och välfärd
Viktig fråga för mig att driva: Socialt utanförskap och barn som far illa.
Just nu tänker jag mycket på: Hur redan socialt utsatta individer blir mer utsatta pga av 
rådande Coronakris.
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik för att: Skapa en jämlik kommun där alla med-
borgare känner sig inkluderade.


